



注册离岸公司  
Offshore Company Incorporation

Our Foreign Business Advisory Services  
我们提供的专业外国业务咨询服务

Setting-up of Foreign Branch-Company/ Factory	外国分行-公司/ 工厂设立
Formation of Offshore Company	离岸公司注册
Permit & License Consultancy	商务许可证咨询
Project Financing	项目融资



A project managed by us

## ▪ [Foreign Business]

管理项目之一

## ▪ [国外业务]



British Virgin Island 英属维尔京群岛



Offshore Company 离岸公司



Anguilla 安圭拉

### WHO 公司

Our client, intended to incorporate an offshore company in Malaysia or some countries and regions (such as Labuan, BVI and Anguilla) to exempt tax systems. Our client's company would then not be subjected to any tax, except an annual license fee if incorporated an offshore company. Compare with general limited company, offshore company is dissimilar in term of tax revenue, that is, revenue from an offshore company will not subject to any tax payment and no require on any tax declaration. Besides, shareholders' information, shareholding percentage, and revenue status are entitled to confidentiality protected.

我们的客户,计划在马来西亚或一些国家和地区(如:纳闽岛、英属维尔京群岛和安圭拉)成立离岸公司以豁免税收制度。如果成立一个离岸公司,我们的客户公司除了每年的牌照费用,将不再受到任何的税收管制。与一般有限公司相比,离岸公司拥有不一样的税收制度,其收入将不会受到任何纳税,无需任何纳税申报。此外,股东资料,股权比例及收益状况有权受机密的保护。

### WHAT 需求

Our team, highly skilled with financial knowledge and experience has been providing a wide range of specialized offshore business services ranging from offshore company incorporation, offshore bank introduction, e-commerce solutions, necessary maintenance, and administrative services. For instance, our financial team has assigned to guide and provide our clients any financial advisory related to incorporate an offshore company. Our client able to conduct trade in a more tax efficient manner by incorporating an offshore company.

我们的专业团队拥有丰富的金融知识和经验,为我们的客户提供了广泛的专业离岸业务服务,其中包括离岸公司的成立和注册,离岸银行账户,电子商务解决方案,必要的维护和管理服务。举例来说,我们的专业团队已被委派以提供有关财务和纳入离岸公司的咨询与处理。我们的客户可以配合他们目前的商务情况与条件通过离岸公司的成立,以更有效的方式开展贸易和节制税务。

### HOW 策划

Our team worked to determine the form of presence to be established in an offshore company. We helped clients on registration procedure, prepare incorporation forms, documentation works, and submit the signed form and documents until the formation of an authorized offshore company. The next step, is to open a bank account or merchant account for client business which after incorporation. Incorporated of offshore company enables our client to eliminate exchange rate risk while minimizing transaction costs during settling foreign currencies period. Thus, as an employed management consultants, our proposed strategies ensure our precious client to achieve higher performance as they can mitigate financial risk and burden.

我们的合作团队已深入了解设立离岸公司的形式,在注册过程中,先与客户交流讨论研究对方的需要与条件以准备适合的成立表格后文档公作,一直到完整的一间合法化离岸公司为止。再成立后的下一步,我们也会协助客户打开该地的商业公司银行账户或商家私人帐户。注册离岸公司使我们的客户在结算外币时,即消除汇率风险,同时降低交易成本。因此,作为雇佣的专业管理顾问,我们提出的策略将确保我们宝贵的客户获得更高的效益表现,即可以降低金融风险也可以减轻负担。

### WHERE 联系

Create your **SUCCESS** story with us  
与我们建立您的  
成功故事



#### PRINCIPAL OFFICE (63480)

3rd Floor, No. 163  
Bomill Estates, Lorong  
Tun Ahmad Zaidi Adruce 8  
93150 Kuching, Sarawak  
Malaysia

#### 新英菲商业管理顾问公司(63480)

163号, 婆美区  
敦阿玛再迪第八巷  
邮编: 93150, 古晋, 砂劳越  
马来西亚

#### INTERNATIONAL OFFICE

38-2, Jalan 10/116B  
Kuchai Entrepreneurs' Park  
Off Jalan Kuchai Lama  
58200 Kuala Lumpur  
Malaysia

#### 吉隆坡办公室

38-2, 10/116B路  
古彩拉玛商业园区  
邮编: 58200, 吉隆坡  
马来西亚

T(电话) : +(6) 082 - 428 188  
F(传真) : +(6) 082 - 411 258  
E(电邮) : info@imconsultants.com.my  
W(官网) : www.imconsultants.com.my